Открытый урок в 6 классе (интегрированный: бурятский язык ,английский язык, русский язык)
Тема: «Всё начинается с Мамы…»
Цели урока:
 1. Обучающая: Развитие навыков устной речи по заданной теме. Обучать учащихся работать с текстом, показать роль и средство речевой выразительности. Обучать  создавать презентации при помощи ИКТ.
2. Развивающая: способствовать развитию у учащихся мыслительных операций, развитию языкового чутья, познавательной активности через выполнение практических упражнений, развивать умение работать в группах, самостоятельно добывать информацию и защищать её.
3. Воспитательная: Прививать бережное отношение к маме, учить ценить и любить близких людей, способствовать развитию экологии души. Мотивировать учащихся к самостоятельной творческой деятельности. Развивать чувство ответственности, чувство коллективизма.
Ход урока: Орг. Момент: приветствие и перспектива урока
1. Сайн байна. Һуугты. Мʏнɵɵдэр бидэ хэшээлдээ англа, ород, буряад хэлэн дээрэ хɵɵрэлдэхэбди, даабаринуудые д ʏʏргэхэбди, дуу дуулахабди. Энэ хэшээл таанадтай би, Любовь Цыреновна, Ольга Цыреновна, Светлана Гомбоевна гэһэн багшанар хʏдэлхэбди.
2. Мʏнɵɵ хэшээлэймнай темэ ямар гээшэб гэжэ мэдэхын тула намда шэдитэ хайрсаг хэрэгтэй. (Хайрсаг оруулха). Энэ Хайрсаг соо юун бии гээшэб гэжэ мэдэхын тула слайд  харая. (1. Сай уужа байна 2. Сэржэм ʏргэжэ байна 3. Аяга соо hʏн байна)
Эдэ зурагуудта юун зураатай байна гээшэб? 
Зураг анхаралтайгаар хараад, адли юун байнаб гэжэ хэлэгты. (аяга)
Тиигээ хадаа энэ хайрсаг соомнай юун байна гэжэ hананабта?
3. Багша: Манай Хоридо hая ехэ дэмбэрэлтэй хэрэг болоо. Энэ аягамнай болоhон ʏйлэ хэрэгтэ хабаатай байна. 
- Октябриин арбан найманда Хори орожо байхада «Хори Хатан» хʏшɵɵ бодхоогдоо. Хори хатан аяга баринхай байна(Данияр). 
Багша: Хори Хатан юу хэжэ байнаб?
- Хори хатан hʏɵɵр сэржэм ʏргэжэ байна 
Багша: Юунэй тʏлɵɵ сэржэм ʏргэжэ байнаб?
-Минии hанахада, Хори Хатан бʏхы зон эбтэй, hайн, элʏʏр энхэ, харгыдаа урагшатай байхын тʏлɵɵ сэржэм ʏргэнэ 
Багша: Хори Хатан хʏшɵɵ хэндэ зорюулагданаб?
- Хори Хатан хʏшɵɵ бʏхы эжынэртэ зорюулагдана. 
Багша: Нютагайнгаа ямар мэдээжэ эхэнэрнʏʏдые мэдэхэбтэ?
1. Бадмажаб Сахияева – Хориин hургуули дʏʏргээд, Парижда мэдээжэ Сорбоннын дээдэ hургуулида hураа. Цыбен Жамсараногой  хани нʏхэр байгаа.
2. Ц-Д Дондокова – буряад ороной мэдээжэ тʏрʏʏшын поэтессэ, олон шʏлэгʏʏгые, поэмэнʏʏдые бэшээ.
3. Д.Е. Болдонова – манай hургуулиин мэдээжэ багша, hургуулиин музейн дарга, Хориин аймагай хʏндэтэ ажаhуугша.
Зай, бэрхэнʏʏдтэ! Тиимэhээ манай хэшээлмнай хэндэ зорюулагданаб:
1. Всё начинается с Мамы..
2. Бʏхы юумэн эжыhээ эхитээ..
II этап:
               T:   Well,  my dear  friends, let’s continue our lesson. As you have  understood, the monument of Hori    Princess  is  devoted to all  Mothers, so we are going  to speak about  your  mothers. I do believe that all of you love your mothers very much, don’t you? 
 Look at the screen: There is  a good saying “ There is nobody in the world  who can be  dearer  and closer  than your mother” (read and translate). Do you agree with the statement?
P1 P2 P3: I absolutely agree with you…
T: What  kind of person is your mother? Can you describe your mother?
P1 P2P3: As for my mother she is kind and caring…
T:  Well I see  how much you love your moms!  Now  can you explain why do you love  them?
These words  will  help you: 
Take care of, help in any situation, trouble about., never betray, support , give advice, always
Get along well with, share secrets with, trust and rely on…
I love my mom, because….P1P2P3
Really  my mom is the best friend of mine, because…
T: I see you get along well with  your mothers! It’s very good!
By the way, are you a good a son? Are you a good daughter? What  should you do to make your mom  happy?
P1P2P3: To be a good son I should…. To make my mom happy I should…
T: I’m very glad that you are so good children!
Now I’ll give you these very nice postcards in the shape of hearts! Will you fill in the missing words and your own thankful  words for your moms!
. Work in groups and then be ready to speak about  your moms!
P1P2P3P4 (speak about mothers)
Let’s make some conlussions. Can you say who the dearest and the closest person in your life is ? Of course, it’s Mom! All begins with Mom! 
It was very nice to work with you today! You were so clever, active and friendly, thank you! Now our lesson will be continued by the teacher of the Russian language.

  

